
Fra: Morten Nepstad <morten.nepstad@gmail.com> 
Sendt: 29. august 2014 10:19 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Re: Vurdering av innspill til kommuneplan 2009, sak 2006/3348 
 

Hei 

Det er nå snart 2 måneder siden jeg sendte forespørsel om tilbakemelding angående innspill til 

kommuneplan i 2009.  

Har noen sett på dette?  

Jeg anser det som normalt å få tilbakemelding når en sender en forespørsel. 

Mvh 

Morten  

15. juli 2014 18:25 skrev "Morten Nepstad" <morten.nepstad@gmail.com> følgende: 

Hei 

 

Ønsker tilbakemelding angående vuredringen som ble gjort av vårt innspill til revisjon av 

kommuneplanen 2009. Ref sak 2006/3348. 

 

Vi har ikke tidligere mottat tilbake melding for overnevt sak. 

 

Mvh 

 

Morten 
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